
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                                       12. detsembril  2012

Koosoleku algus kell 13.00
                  lõpp  kell 13.45

Osa võtsid: vt kvoorumi leht, abivallavanem Vello Juhkov.

Koosolekut  juhatas  revisjonikomisjoni  esimees  Viktor  Rumjantsev,  protokollis  volikogu  kantselei 
juhataja Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: Mitmesugust.

1) Paljud vallakodanikud on kokku puutunud probleemiga,  kus kaubanduskeskus Jewe ja Maxima 
vahel lainetab suur loik. Seda probleemi kajastas ka ajaleht Põhjarannik 29. novembri väljaandes.
Millised on lahendused?

Vello Juhkov: Hetkeks on projekt tehtud, kaevud välja ehitatud (AS N&V poolt). Et lõpetada, on vaja 
10 000 eurone investeering, vallavalitsusel seda raha pole. Kokkulepped on olemas, lahtine on veel, 
kes kui palju panustab.
Abivallavanem Eduard Rae avaldab lootust, et kevadeks saab asi lahendatud.

2)  Vallavolikogule on kutse Tartu Ringkonnakohtu istungile, kus on arutusel OÜ Pesulux kaebus Jõhvi 
Vallavalitsuse  kohustamiseks  OÜ Pesulux vee-ettevõtja  määramise   ettepaneku edastamiseks  Jõhvi 
Vallavolikogule ja Vallavolikogu kohustamiseks võtta vastu otsus Jõhvi linnas Malmi ja Pargi tänava 
piirkonnas vee-ettevõtja määramise kohta.
Kuidas on senini asi lahenenud?

Vello Juhkov: Vallavalitsus on pakkunud välja OÜ Pesulux viia projekt vastavusse seadusandlusega. 
Senini seda tehtud ei ole.

Abivallavanem Vello Juhkov andis ülevaate lähiaastate investeeringutest ja planeeringutest.

O t s u s t a t i: võtta esitatud  informatsioon teadmiseks.

Viktor Rumjantsev
juhataja                                                                                 Maire Lumiste

                                                                                protokollija
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